
長榮大學教職員工報到單 
Registration form of Faculty and Staff of CJCU 

 

(應)到職日：     年    月    日 

Date of Employment :     /    /   (yyyy/mm/dd) 
報到日：     年    月    日 

Date of Registration :     /    /  (yyyy/mm/dd) 

職稱 

Job Title 
 

服務單位 

Unit 
 

身分證 

字號 

ID Number 

 
出生日期 

Date of Birth 

年    月    日 

(yyyy/mm/dd) 

姓名 

Name 

(中文) 

(Chinese) 電話 

Phone 

Number 

住宅 

Home 

phone 
 

(英文) 

(English) 

手機 

Tel 
 

地址 

Address 

居住地 
Mailing 

address 
 

戶籍地 
Resident 

Address 
 

人資處 

承辦人 
HRD  

Case Officer 

 

 

人資處
組長 

HRD 

Section Chief 

 
人資長 

HRD 

Director 
 

註：為辦理識別證，請提供彩色兩吋半身照片電子檔，e-mail 至 shiou@mail.cjcu.edu.tw(人資處廖
小姐，分機 1089) In order to apply for the identification card, please provide an electronic file of a color two-inch half-body 

photo, e-mail to shiou@mail.cjcu.edu.tw (Ms. Liao, extension 1089) 

 

【注意事項與說明】 
1. 填寫本申請表辦理相關申請作業時，視同您已同意本校蒐集、處理、利用您的個人資料；本表蒐集之個人資料，僅
限於特定目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，並遵循本校資料保存與安全控管規定辦理。相關之告知事
項請參閱本校網站http://www.cjcu.edu.tw/pims 
2. 本校個人資料保護連絡方式：台南市歸仁區長大路1 號；電話：06-2785123#1022；信箱： 
pims@mail.cjcu.edu.tw 
Notes and instructions 

1. When filling out this application form for related application operations, it is deemed that you have agreed to collect, process, and use your 

personal data; the personal data collected in this form is limited to specific purposes and will not be transferred without the consent of the 

parties for other purposes, follow the school's regulations on data storage and safety control. For related notices, please refer to our website 

http://www.cjcu.edu.tw/pims 

2. Contact method for personal data protection: No. 1 Changda Rd., Gueiren District, Tainan City; Tel: 06-278-5123#1022; 

Mailbox: pims@mail.cjcu.edu.tw 
 

mailto:e-mail至shiou@mail.cjcu.edu.tw
mailto:pims@mail.cjcu.edu.tw
http://www.cjcu.edu.tw/pims

